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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie PVV over Veiligheid Julianaplein topprioriteit 
  
Aan de leden van de gemeenteraad, 
  
Op 26-09-2023 heeft de fractie PVV onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de 
vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over Veiligheid Julianaplein topprioriteit, het 
antwoord vindt u onder de vraag: 
  
1) Deelt u de mening dat de noodgedwongen sluiting van de ijssalon de gemeente Den Helder in een 
zeer negatief daglicht zet en tuig juist nog meer vertrouwen geeft om crimineel gedrag voort te zetten 
met alle gevolgen van dien? Zo nee, waarom niet? Graag een gemotiveerd antwoord. 
Wij werken hard aan een leefbare en veilig centrum voor bewoners, bezoekers en ondernemers. Dit doen wij 
samen met allerlei partijen op veel verschillende thema’s en projecten.  
 
2) Kunt u aangeven waarom er geen gebruik is gemaakt van ‘anonieme’ handhavers? Graag een 
gemotiveerd antwoord. 
Samen met de politie worden verschillende vormen van handhaving en toezicht ingezet. Dit doen we om 
zichtbaar te zijn, maar anderzijds ook om een zo goed mogelijk informatiebeeld te verkrijgen. In totaal hebben 
de handhavers meer dan 100 extra controles uitgevoerd. De informatie die is opgehaald, is in overleg met de 
overlastconsulent verwerkt in een advies om vervolgens de zorg-, en  hulpverlening en dagbesteding bij te 
sturen.  
 
3) Deelt u de mening dat de veiligheid bij het winkelcentrum een absolute topprioriteit moet zijn en 
bent u bereid de raad een uitgebreide maandelijkse update te sturen inzake de aanpak van de volledig 
uit de hand gelopen veiligheidssituatie? Zo nee, waarom niet? 
Nee, de situatie is meer dan alleen een veiligheidsvraagstuk. Naast de toezicht en handhaving wordt op dit 
moment ingezet op het aanlopen van de personen die overlast geven door zorg- en hulporganisaties en 
tevens gewerkt aan de uitbreiding van de dagopvang. De gezamenlijke inzet moet resulteren in een daling van 
de overlast in het centrum en voorkomen dat er een waterbed effect ontstaat.  
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4) Deelt u de mening dat de gemeente zo snel mogelijk moet onderzoeken hoe zij de ijssalonhouder en 
eventuele andere ondernemers (financieel) tegemoet kan komen, gezien het feit dat zij ernstig heeft 
gefaald in het kunnen bieden van een veilige werkomgeving? Zo nee, waarom niet? Graag een 
gemotiveerd antwoord. 
We investeren en faciliteren in het centrum als gemeente, maar kunnen geen 100% veiligheid afgeven. Mocht 
een ondernemer denken schade te hebben geleden dan kan hij een claim indienen bij de gemeente. Hierbij 
gaat het altijd over situaties met onoverkoombare en disproportionele economische gevolgen. De claim zal 
hier op getoetst worden. Wij werken hard voor een leefbare en veilige stad. Dit doen wij samen met onze 
ketenpartners op verschillende thema’s en projecten. Wij doen echter geen beloftes van 100% veiligheid, want 
dat kunnen wij niet waar maken. Vanuit handhaving en toezicht doen we dat met de politie, maar ook met 
onze zorg- en hulpverleningsorganisaties. Gezien de inspanningen is in de optiek van het college geen 
aanleiding voor een tegemoetkoming.  
 
  
Den Helder, 17 oktober 2023. 
   
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Den Helder, 

  
  
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

M.J. (Marc) Pothast 
secretaris 

 
 
 
  


